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Írásbeli kérdés

Irotr,

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mekkora összeg folyt be a büntetésekb ől, bírságokból a tavalyi évben?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Draskovics Tibor igazságügyi és
rendészeti miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az 1999. évi szabálysértésekrő l szóló törvény módosítása során, jelentős szigorítások léptek
életbe a tavalyi évben.

Kérem, nyújtson tájékoztatást arra vonatkozóan, hogy mekkora összeg folyt be 2008-ban a
különböző jogcímen kiszabott büntetésekbő l és bírságokból !

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . február 12.

Tisztelettel :

---A. t.~

Dr. Kontrát Károly
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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